
Protokół Nr XV/2011 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 28 listopada 2011 roku 
 

Otwarcia obrad sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Sędziszowie      
Adam Mysiara. 
Stwierdził iż obecnych jest 15 radnych. Na sekretarza obrad zaproponował radnego 
Marka Mentel – wyraził zgodę. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się 
Zapytał czy ktoś składa wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Radna B. Wójcik 
- składam wniosek o dopisanie w uchwale o opłacie targowej działki k/Poczty do 
strefy I. 
Pan Burmistrz 
- wniosek został przyjęty na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych i ten plac został 
już uwzględniony w projekcie uchwały jako działka 333/2 przy ul. Majowej. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał wniosek Burmistrza o wprowadzenie do porządku obrad następujących 
uchwał: 

1. Uchwała w sprawie zwolnień w  podatku od nieruchomości   
2. Uchwała w sprawie dopłaty dla taryfowej grupy odbiorców usług 

wodociągowych z zakresu zbiorowego zaopatrzenia w wodę w okresie od 
1 stycznia 2012 roku do 31 grudnia 2012 roku. 

Proponuję jako pkt. 14 i 15 
Głosowanie 
11 głosów – za 
3 głosy – wstrzymujące się 
Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych 
7.  Uchwały w sprawie podatków i opłat lokalnych na 2012 rok: 

 od nieruchomości, 
 od środków transportowych, 
 od posiadania psów, 
 opłata targowa 
 rolny 

8. Uchwała w sprawie uchwalenia Regulaminu Targowisk w Sędziszowie. 
9. Uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 

zbiorowego odprowadzenia ścieków z urządzeń sieci komunalnej w gminie 
Sędziszów. 



10. Uchwała w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Sędziszów do Rady 
Nadzorczej Sędziszowskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej  Spółka z o.o. 

11. Uchwała w sprawie uchwalenia rocznego Programu współpracy z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 
ust.3 o pożytku publicznym i wolontariacie. 

12. Uchwała w  sprawie zmian w WPF na lata 2011 – 2020. 
13. Uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy . 
14. Uchwała w sprawie zwolnień w  podatku od nieruchomości   
15. Uchwała w sprawie dopłaty dla taryfowej grupy odbiorców usług 

wodociągowych z zakresu zbiorowego zaopatrzenia w wodę w okresie od 
1 stycznia 2012 roku do 31 grudnia 2012 roku. 

16. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
17. Wolne wnioski i dyskusja. 
18. Zamknięcie obrad. 
Głosowanie 

13 głosów – za 
    2    głosy – wstrzymujące się 
Ad. 4 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Głosowanie 

15 głosów – za 
Ad. 5 
Pan Burmistrz odczytał sprawozdanie z pracy w okresie międzysesyjnym. 
Wpłynęła propozycja z firmy AMAR z Szydłowca w sprawie montażu kolektorów 
słonecznych, uzyskania pomocy w wys. 40% dotacji z NFOŚ, dostawę montaż i 
możliwość uzyskania upustów. Proszą o rozeznanie ilu będzie chętnych i wtedy 
zaprosimy firmę na spotkanie. 
Przykłady : 
1 – 2 osoby – koszt instalacji 16.500zł brutto, dotacja 45%, upust 4950 czyli koszt 
klienta 4125zł, 
2 – 4 osoby – koszt 16.500zł brutto, 45% dotacji, upust za uczestnictwo w programie 
25%, koszt dla klienta ok. 6.800zł. 
Gdyby była większa grupa chętnych na pewno jeszcze byłby upust. BS oferują taki 
produkt czyli kredyt. Na dziś to tylko zebranie chętnych a szczegóły dopiero na 
spotkaniu. 
Radny W. Tabor 
- czyli osoba pokrywa koszty w 100% a później może ubiegać się o zwrot. 
Pan Burmistrz 
- tak musi wziąć kredyt na całość zadania. 
Ad. 6 
Radna B. Wójcik 
- Panie Burmistrzu parking za bl. 15 na Sadach, krawężniki niewłaściwie ułożone, 
pomimo interpelacji temat nie został załatwiony, 
- dlaczego nie mam odpowiedzi na pismo z września 2011 roku? 
- proszę o przekazanie protokołu z zebrania z mieszkańcami ulic przy. Przemysłowej z 
dnia 23 września 2011 roku. 
Wiceprzewodniczący M. Gliwiński 
- proszę o wykonanie chodnika przy bl. Nr 1 Na Skarpie, 



- wykonać przejście dla pieszych Rajska – Tysiąclecia. 
Radny W. Tabor 
- ponownie zgłaszam rozgraniczenie drogi w Gniewięcinie – gościniec, 
- przejąć działkę na rzecz gminy od p. Adamskiego k/ strzelnicy bo blokuje budowę 
drogi. 
Radny Z. Konieczny 
- zapadlina w drodze w Klimontowie do dziś nie zrobiono, proszę o wyrównanie 
zimną masą, 
- co z poczekalnią w Klimontowie, jeśli nie zostanie otwarta to przynajmniej wiatę 
przystankową postawić, 
- wyciąć zakrzaczenia przy drodze gminnej, od powiatowej w stronę p. Ostrowskiego i 
w Jeżowie posesja 45 droga do łąk. 
Radny Z. Gładki 
- utwardzić pobocze drogi w Pawłowicach rozjazd wieś – Zagaje po wykoszeniu 
widać co trzeba zrobić, 
- prośba do radnych powiatowych o przyspieszenie rozłożenia siatki przeciwśniegowej 
w kierunku Łowini. 
Radny N. Jawor 
- odgrodzić boisko od szkoły w Zielonkach, było to obiecane mieszkańcom, 
- czy będzie organizowany plac zabaw k/ remizy w Zielonkach? 
Radny M. Mentel 
- wyciąć ok. 30 letnią topolę między posesją Nr 1 a  budynkiem byłego Kółka 
Rolniczego bo łamiące się gałęzie spadają na posesję. Konieczna będzie zwyżka. 
Radny J. Sroka 
- zniwelować powstałe progi na moście Krzelów – Czekaj bo trudno wjechać 
samochodem, 
- k/ Pruska załatano zimną masą dziury a dalej nie, 
- most kierunek Krzelów – Bugaj odpływ ze stawideł spowodował powstanie progów, 
wyrzuca samochody konieczność zniwelowania, 
- droga Tarnawa za szkołą niebezpieczny zakręt, pobocze po prawej stronie wymaga 
wyrównania bo zimą można wpaść w poślizg, jeśli to możliwe zamontować barierkę. 
Radny J. Strzelec 
- czy są jeszcze pieniądze bo zgłoszeń tyle jakby to był marzec – kwiecień a nie koniec 
roku, 
- ciągle proszę o utwardzenie szlaką drogi do Kijowskiego bo nie można dojechać, 
człowiek jest chory i karetka pogotowia też ma problem, 
- czy są jakieś ustalenia ze Starostwem w Zawierciu? 
- podciąć gałęzie nad drogą. 
Radny S. Łazarski 
- zimą dzieci zjeżdżają na sankach ze Skarpy k/MGOZ, jedyne takie miejsce. W czasie 
wykonywani kanalizacji nawieziono różnych rzeczy i nie będzie można korzystać z 
tego miejsca, proszę o posprzątanie. 
Pan Przewodniczący 
- przy ul. Marianowskiej jest złamany słup telefoniczny k/ Majchrowskiego, przy 
okazji dokonać przeglądu linii na całym terenie. 
 



Ad. 7 
Pan Przewodniczący  
- odczytał uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
Głosowanie 
14 głosów – za                   uchwała Nr XV/105/2011 
- odczytał uchwałę w sprawie określenia wysokości rocznych stawek  podatku od 
środków transportowych 
Głosowanie 
14 głosów – za                   uchwała Nr XV/106/2011 
Pani Sekretarz 
- ponieważ do uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów są 2 propozycje 
Burmistrza 38,00zł i Komisji Budżetowej 50,00zł , trzeba najpierw przegłosować 
wniosek dalej idący czyli stawkę 50zł. 
Radna B. Wójcik 
- dlaczego teraz przyjmujecie wniosek skoro mój nie został przyjęty? 
Pani Sekretarz 
- zachowujemy się zgodnie ze statutem, rozmawiamy teraz o treści uchwały i teraz 
rozpatruje się wnioski, 
Radna B. Wójcik 
- jeśli zwiększymy opłatę od psa to doprowadzimy do zwiększenia się liczby 
bezpańskich psów. 
Radny N. Jawor 
- gdy podniesiemy stawkę ludzie będą wyrzucać psy i będzie wyższy koszt utrzymania 
schroniska, ja nie będę spisywał psów na wsiach. 
Radny M. Mentel 
- my nie mamy dyskutować o kosztach utrzymania psów tylko wybrać stawkę do 
uchwały. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie propozycję opłaty 50,00zł 
Głosowanie 4 głosy – za 
8 głosów – przeciw 
Wniosek upadł. 
Poddał pod głosowanie propozycję Burmistrza 38,00zł 
Głosowanie 8 głosów – za 
4 głosy – wstrzymujące się                uchwała Nr XV/107/2011 
Pani Sekretarz 
- na posiedzeniach Komisji zostały wypracowane wnioski dotyczące opłaty targowej i 
poszerzenie strefy I o place: 
1) pani Nagłej poinformowała że nadal chce prowadzić działalność 
2) skwer k/Poczty, jest to działka 333/2 przy ul. Majowej wpisana do uchwały. 
Pan Burmistrz 
- i jeszcze jedna zmiana dotyczy handlu meblami, może się okazać że nie zmieszczą 
się na placach z samochodami i oni byliby w II strefie, proponujemy 40zł opłatę 
targową. 
Radny W. Tabor 
- oprócz opłaty targowej płacą jeszcze p. Foltynowi. 



Radny Z. Konieczny 
- dla handlujących meblami 40zł to jest dużo, ludzie narzekają że u nas jest drogo. 
Pani Sekretarz 
- opłata targowa w I strefie jest 30zł, a o opłacie rezerwacyjnej muszą rozmawiać z p. 
Filipem aby im nie liczył od metra. 
Pan Burmistrz 
- jeśli będą stać na placach to płacą stawkę z I strefy, u nas obserwujemy że handel 
targowy powoli zanika. Jeśli będzie potrzeba to podejmiemy próbę zmniejszenia 
opłaty rezerwacyjnej. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie określenia wysokości opłaty targowej, 
zasad poboru i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
Głosowanie 
14 głosów – za                  uchwała Nr XV/108/2011 
Do podatku rolnego są 2 propozycje obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru 
podatku rolnego: 
Burmistrza – 50 zł 
Komisji Budżetowej i Rolnictwa – 48zł 
Radny N. Jawor 
- czy Burmistrz będzie konsekwentny w ściąganiu podatków od przedsiębiorców. Czy 
są naliczane odsetki za wpłaty po terminie dla dużych dzierżawców? 
Pan Burmistrz 
- za 2011 rok poza odroczeniem dla EKO POL i ZUK nie było umorzeń dla żadnego 
podmiotu. 
Moja propozycja do podatku rolnego to 65% stawki GUS. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie proponowane stawki: 
50,00zł 
Nikt nie zagłosował 
48,00zł 
14głosów – za 
Poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów 
wymiaru podatku rolnego 
Głosowanie 
14 głosów –za                 uchwała Nr XV/109/2011 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu Targowisk w Sędziszowie. 
Głosowanie 
14 głosów – za               uchwała Nr XV/110/2011 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 
‐ przedstawił uchwałę w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w 
wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków z urządzeń sieci komunalnej w gminie 
Sędziszów. 
Głosowanie 



15 głosów – za             uchwała Nr XV/111/2011 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Sędziszów do Rady 
Nadzorczej Sędziszowskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej  Spółka z o.o. 
Pan   Burmistrz 
- ze względu na rezygnację z pracy p. Długosza mamy obowiązek uzupełnić skład 
Rady Nadzorczej , delegat musi mieć ukończony kurs wymagany od członków rad lub 
wpis na listę radców prawnych. Jedyną osobą która spełnia te wymogi jest Pani 
Sekretarz i stąd nasza propozycja. 
Radny J. Strzelec 
- czy wyraża zgodę? 
Pani Sekretarz 
- wyrażam zgodę, wcześniej nie uczestniczyłam w pracach rad nadzorczych, tutaj 
jestem jako przedstawiciel samorządu , reprezentant gminy. 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę pod głosowanie. 
Głosowanie 
14 głosów – za                 uchwała Nr XV/112/2011 
Ad. 11 
Pani Sekretarz 
- przedstawiła uchwałę w sprawie uchwalenia rocznego Programu współpracy z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 
ust.3 o pożytku publicznym i wolontariacie. 
- w § 1 pkt. 8 ppkt c  brakowało zapisu prosimy o uzupełnienie „nie działają w celu 
osiągnięcia zysku oraz przeznaczają całość dochodu na realizację celów statutowych 
oraz nie przeznaczają zysku do podziału między swoich członków, udziałowców, 
akcjonariuszy  i pracowników”. 
Jest również zmiana podstawy prawnej Dz.U. z 2010r Nr 234 poz. 1536 ustawa o 
sporcie. 
Radny J. Strzelec 
- dotacja 216.000zł na rzecz osób niepełnosprawnych. 
Pani Sekretarz 
- nie są to nasze pieniądze przychodzą i my przekazujemy na ŚDS, pozostałe są nasze i 
będą rozdysponowane w przetargu. 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę pod głosowanie 
Głosowanie 
14 głosów –za 
1 głos – wstrzymujący się           uchwała Nr XV/113/2011 
Ad. 12 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w WPF na lata 2011 – 2020. 
Głosowanie 
15 głosów – za                                uchwała Nr XV/114/2011 
 
 



Ad. 13 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok. 
Głosowanie 
15 głosów – za                           uchwała Nr XV/115/2011 
Ad. 14 
Pan Przewodniczący 
‐ odczytał uchwałę w sprawie zwolnień w  podatku od nieruchomości   
Głosowanie 
13 głosów – za 
2 głosy – wstrzymujące się            uchwała Nr XV/116/2011 
Ad. 15 
Pan Przewodniczący 
‐  odczytał  uchwałę  w sprawie dopłaty dla taryfowej grupy odbiorców usług 
wodociągowych z zakresu zbiorowego zaopatrzenia w wodę w okresie od 1 
stycznia 2012 roku do 31 grudnia 2012 roku. 
Głosowanie 
15 głosów – za                         uchwała Nr XV/117/2011 
Ad. 16 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje dla radnych: 
Pani B. Wójcik – p. Równicki z Naczelnikiem pojedzie na miejsce w sprawie 
poprawienia krawężników, 
- brak odpowiedzi na pismo z 30.09.2011, są to wnioski do budżetu i my nie dajemy 
odpowiedzi. Odpowiedź jest w prowizorium co zostało ujęte a co nie, część wniosków 
przyjęto do realizacji. Praca nad budżetem trwa do 10 listopada , nie jest możliwe 
udzielanie odpowiedzi. 
- brak protokołu ze spotkania z mieszkańcami, miałem wtedy bardzo pilny wyjazd 
żeby nie było odebrane że nie chcę rozmawiać, przesunąłem wyjazd i spotkałem się z 
mieszkańcami, nie ma protokołu. 
Radna B. Wójcik 
- dwukrotnie prosiłam żeby poprosić sekretarkę i spisać protokół. 
Pan Burmistrz 
- było to spotkanie zwołane w ostatniej chwili i to jest nauczka na przyszłość aby nic 
pochopnie nie robić tylko ustalać termin wcześniej aby zachować procedury. Zawsze 
jestem do dyspozycji i to się mści że nie było tego protokołu. Tam zostało więcej 
zrobione niż zakładano, asfalt miał być w 2012 roku a już jest. 
Pan M. Gliwiński – rzeczywiście chodnik koło bl Nr 1 jest potrzebny, przejście 
również zgłaszają mieszkańcy rozważymy wykonanie w 2012 roku. 
Pan W. Tabor – na rozgraniczenie drogi potrzeba duże pieniądze, jest to droga polna, 
wytyczymy przejazd, bo czy jest racjonalne wydawanie takich pieniędzy. 
Radny W. Tabor 
- droga ma 12m, to choćby wydzielić pas o szerokości 7m bo ludzie nie mogą dużym 
sprzętem rolniczym przejechać bo zrobiła się niecka. 
Pan Burmistrz 
Pan W. Tabor – będziemy robić sposobem gospodarczym  aby dało się przejechać, 



- jeśli chodzi o przejęcie działki od p. Adamskiego, na tej działce jest hipoteka oraz 
zaległości dla nas ok. 5tys. zł z odsetkami pozostała część do KRUS, żeby przejąć 
trzeba spłacić zaległości. 
Radny W. Tabor 
- są to nieużytki, jest tam strzelnica a on płaci podatek od gruntów pozostałych, drogą 
my jeździmy a on płaci. 
Pan Burmistrz 
- gdyby były tylko nasze zaległości to można byłoby przejąć ale są inne obciążenia. 
Pani B. Hudyka 
- zaległość podatkowa dotyczy tylko tej działki. 
Pani Sekretarz 
- tam było kilku gospodarzy, wszyscy mają sprawy uregulowane wzięli od nas 
odszkodowania, tylko wobec tej jednej osoby nie. Sołectwo chciało przejąć ten teren. 
Radny S. Łazarski 
- to jest temat do przepracowania na posiedzeniach Komisji. 
Radny W. Tabor 
- w takim razie gdzie wytyczymy drogę dla p. Tasak i innych. 
Pan Burmistrz 
- przygotujemy dokumenty dla Komisji. 
Pan Burmistrz 
- dalszy ciąg odpowiedzi: 
Pan Z. Konieczny – zapadlina w drodze ma być zrobiona przez firmę z Olkusza, 
- w sprawie poczekalni wystosujemy pismo do nowego Ministra, 
- podcięcie drzew musimy sprawdzić na miejscu. 
Pan Z. Gładki – pobocze na rozjeździe w Pawłowicach zgłosiłem do wydziału aby się 
zajęli, 
- zgłosiliśmy do ustawienia siatki przeciwśniegowej Łowinię, Zielonki i górę 
Klimontowską , ZDP dokupiło siatki . 
Pan N. Jawor – odgrodzenie boiska od szkoły, na zebraniach był kompromis i 
stwierdzono, że ten stan nie przeszkadza, z tych względów nie planowaliśmy 
ogrodzenia i tak jest w umowie, 
- czy będzie plac zabaw w Zielonkach to jest wniosek do rozpatrzenia na przyszłość. 
Pan M. Mentel – musimy wystąpić do Wojewódzkiego Związku Kółek i Organizacji 
Rolniczych bo oni jako właściciele muszą złożyć wniosek o wycinkę, poinformujemy 
o zagrożeniu. 
Pan J. Sroka – mosty Krzelów – Czekaj i Krzelów – Bugaj zgłosimy do ZDP, 
- wystąpimy o ustawienie słupków odblaskowych na niebezpiecznym zakręcie w 
Tarnawie.  
Pan J. Strzelec – pieniędzy już nie ma jedynie na doraźne potrzeby, 
- szlaka miała być dowieziona, pracownicy zapomnieli ale dopilnujemy tego, 
- zadzwonię do Wójta Żarnowca, obiecał pilotować sprawę w Starostwie 
Powiatowym. 
Pan Z. Adamski – chodnik koło placu zabaw w Rynku zostanie poprawiony, 
- postaramy się podciąć gałęzie nad drogą. 
Pan S. Łazarski – przekażemy do ZUK prośbę aby wyrównali zjazd ze Skarpy. 
Pan A. Mysiara – złamany słup zgłosimy do telekomunikacji. 



Ad. 17 
Pan Przewodniczący  
- odczytał informację Komisji Inwentaryzacyjnej o zaakceptowanie przygotowanych 
kart i spisu  inwentaryzacyjnego nieruchomości  przeznaczonej do komunalizacji z 
mocy prawa. 
Karty i spis inwentaryzacyjny obejmuje nieruchomość położoną w Przełaju 
Czepieckim   obr. 24 o powierzchni łącznej 5.07 ha  - pozostającą w zarządzie Urzędu 
Miejskiego, uznanej jako mienie gminne. 
Rada jednogłośnie zaakceptowała przedstawiony materiał. 
Radna B. Wójcik 
- poprosiła aby w ramach dekoracji miasta na zbliżające się  święta Bożego 
Narodzenia oświetlić świerk na placu zabaw na Os. Sady. 
Pan Burmistrz 
- teren przylega do bloku, kto będzie odpowiadał gdyby coś się stało. W tym roku nie 
damy rady bo już nie ma pieniędzy. Zrobimy przy SCK, w Rynku i k/ OSiR. Proszę o 
zrozumienie nie chcemy wchodzić w osiedla. 
Radna B. Wójcik 
- rozmawiałam z p. Chyla i pytałam czy możemy podłączyć od bloku, jedynie trzeba 
przekopać chodnik. To jest kwestia przeciągnięcia kabla o dł 25m. 
Pan Burmistrz 
- my możemy kupić łańcuch oświetleniowy, a reszta po stronie mieszkańców. 
Radny S. Łazarski 
- jest to prosta praca, kadencja mojej firmy kończy się 30 grudnia, za darmo tego nie 
zrobią a pieniędzy już nie ma. 
Pan Burmistrz 
- oceńcie na miejscu ile to będzie kosztowało. 
Radna B. Wójcik 
- w budżecie na wymianę lamp było 40.000zł, a w informacji podaje Pan że zapłacono 
18.000zł. 
Pan Burmistrz 
- my wszystkie oszczędności dajemy na zmniejszenie deficytu, jeśli koszt będzie 
nieduży to trzeba zrobić na stałe bo jest to ładne miejsce. 
Radny Z. Konieczny 
- prosiłem na poprzedniej sesji o samochód żużla do Klimontowa od strony zachodniej 
przystanku kolejowego, jeszcze raz proszę jeśli będzie taka możliwość. 
Pan Burmistrz 
- rodzice dzieci ze szkoły w Klimontowie zwracają się o likwidację szkoły i 
przeniesienie dzieci do SP Nr 2 w Sędziszowie. 
W roku szkolnym 2011/12 jest 19 uczniów + 8 w „0”, 3,13 etatu nauczycielskiego. 
Jeśli pracowaliby w Nr 2 w niepełnym wymiarze i nie zostałaby zwiększona liczba 
oddziałów to oszczędności wyniosą 302tys. utrzymanie -pomniejszenie subwencji o 
39.400zł, zwiększenie o 8 godzin 13.786zł, 9080zł dodatkowy kurs dzieci mniejszych, 
5000zł wydatki rzeczowe ,to gdyby nie było podziału klasy zostaje 235.124zł 
oszczędności. Gdyby był dodatkowo po podziale dwie klasy to koszt 76.093zł i zostaje 
159.031 oszczędności. Pozostawienie szkoły w Fundacji daje 109 tys. oszczędności. 
Jeśli środowisko chce dać dzieci do SP Nr 2 to dla samorządu jest to najlepsze pod 



względem finansowym rozwiązanie. 302.390zł to pełny koszt utrzymania szkoły w 
Klimontowie, gdyby dzieci przeszły to kupilibyśmy piece i lokatorzy sami musieliby 
się ogrzewać. 
Radny M. Mentel 
- tłumaczy Pan że SP Nr 1 nie jest w stanie przyjąć dzieci a czy Nr 2 może, to równie 
dobrze może przyjąć Krzcięcice i Tarnawę. Wkładamy kij w mrowisko, jako Rada 
pewne decyzje podjęliśmy a teraz zaczynamy wszystko od nowa. Gwarantuję Panu że 
będą oświadczenia rodziców z Krzcięcic i Tarnawy, że przenoszą dzieci do SP Nr 2. 
Pan Burmistrz 
- Klimontów jest Filią SP Nr 2, patrząc na demografię to w SP Nr 1 za 2-3 lata będzie 
230 uczniów. Skoro środowisko chce podjąć o wiele trudniejszy temat dla siebie, to 
uważam że powinniśmy się przychylić. Będzie spotkanie w Klimontowie rodziców z 
Fundacją, Dyrektorami Nr 2 i Mstyczowa. Optymalnym rozwiązaniem byłoby gdyby 
to była jedna szkoła w Mstyczowie prowadzona przez Fundację. 
Radny Z. Konieczny 
- na pewno nie będzie zgody na przeniesienie dzieci z Klimontowa do Mstyczowa. 
Pan Przewodniczący 
- będzie spotkanie i trzeba rozmawiać, z tego co wiem dzieci ze Mstyczowa gdzie 
szkołę prowadzi Fundacja są bardzo zadowolone. 
Radny Z. Konieczny 
- czy na to spotkanie może być zaproszona Komisja Oświaty? 
Radny J. Strzelec 
- co do wyliczonych oszczędności, jeśli jest likwidacja to nauczyciele przechodzą do 
Nr 2 to są te same koszty płac. Jak się przymierzaliśmy do reformy oświaty to Pan 
tego nie zrobił bo jest Pan nauczycielem. Przy likwidacji szkoły giną stanowiska. Gdy 
były wnioski celem przeprowadzania reform to trzeba było pilotować. Teraz Rada 
podjęła uchwały i znów ktoś miesza. 
Radny M. Mentel 
- wstępnie wyraża Pan zgodę na likwidację szkoły w Klimontowie, przeniesienie 
uczniów i nauczycieli do Nr2. Czy na biurku ma Pan oświadczenia każdego rodzica a 
czy 1 kartkę przygotowaną przez Dyrektora i podpisaną przez rodziców. Jeśli 
likwidujemy szkoły, jednocześnie likwidujemy etaty i nie ma miejsca w Nr 2 i wtedy 
okaże się o co chodzi, tylko o te 3,13 etatu. 
Pan Burmistrz 
- wypracowaliśmy najbardziej optymalne społeczno – ekonomiczne rozwiązanie, jeśli 
środowisko wypracowało takie wyjście to powinniśmy rozważyć. 
Radny S. Łazarski 
- dzisiaj zmienimy decyzję w Klimontowie, jutro przyjdzie Tarnawa i Krzcięcice. 
Pan Burmistrz 
- jeśli jest możliwość nie tracąc złotówki to trzeba pomóc nauczycielom. Nie 
wyraziłem zgody na podział klas, nauczyciele w Nr 2 mają godziny ponadwymiarowe 
to można dać szansę innym ludziom i dać części etatu. 
Radny Z. Konieczny 
- na spotkaniu mówił Pan że 1 lub 2 straci pracę, jak to widzi Dyrektor Paw.  
Pan Przewodniczący 
- zamykamy temat do momentu spotkania. 



Radny D. Juszczyk 
- przyjęliśmy że przy przekształceniu będziemy w miarę możliwości przejmować 
nauczycieli. 
Radny J. Sroka 
- podjęliśmy uchwały o przekazaniu szkół do Fundacji . Mam obawy czy wszyscy 
rodzice z Klimontowa podpisali oświadczenia o przeniesieniu dzieci do SP Nr 2. 
Są głosy niezadowolenia rodziców z pracy grona nauczycielskiego. 
Wiceprzewodniczący M. Gliwiński 
- trzeba się zastanowić gdzie w tym wszystkim jest dziecko a wiemy jak to odbywa się 
w Tarnawie. 
Pan Przewodniczący 
- dzisiaj nauczyciele są obrażeni na Radę, Komisje, spóźniają się na lekcje i tu nie 
chodzi o dzieci. 
Pan Burmistrz 
- wystąpimy do Wójta Słupi żeby nie było podbierania dzieci, nie będziemy do Nr 2 
dowozić z innych obwodów. Nie należy zmieniać obwodów co historycznie było 
utarte, szkoła Mstyczów została w środowisku. 
Przedstawił propozycje przejęcia od PKP działek i lokali: 

1) lokale mieszkalne ze wszystkimi należnościami, 
2) wodociąg – wycena 57tys. 
3) jaz na rzece do spiętrzania wody w stawach 
4) kanalizacja nieodpłatnie. 

W sprawie placu przed Dworcem i ulic przedstawimy gdy otrzymamy dokumenty. 
Poparł propozycję radnego Gładkiego o zorganizowanie spotkania wiejskiego celem 
podjęcia uchwały zebrania w sprawie drogi pod potrzeby firmy wiatrowej oraz 
przeniesienia kapliczki. 
Pani Sekretarz 
- ten łuk drogowy byłby taki chodzący, można ustalić przebieg. 
Radny Z. Gładki 
- cały transport idzie przez Łowinię, 100tys. wpłynie do gminy, należy zapisać w 
umowie że to ma być na tą drogę. 
Radny N. Jawor 
- jeśli chodzi o przejęcie działek od PKP pośpiech nie jest wskazany, dziś płacą 
podatek i dlatego spieszą się aby się pozbyć. 
Pan Burmistrz 
- zgadzam się ale zależy nam na wodociągu, mieszkaniach, jazie i kanalizacji a reszta 
później. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- może przy okazji wyprostujemy ul. Kielecką na torach kolejowych. 
Pan Burmistrz 
- coś wymyślimy na terenie kolejowym, może uda się w przyszłym roku. 
Radny W. Tabor 
- czy byłaby możliwość w porozumieniu z Nadleśnictwem udostępnić drogę dla 
mieszkańców , będą mieli bliżej do Sędziszowa. 
Pan Burmistrz 



- musimy zdecydować w jakim kierunku idziemy ze śmieciami, czy wydzierżawiamy 
wysypisko? 
Radny S. Łazarski 
- proszę przygotować dokumenty i będziemy dyskutować. 
Radny J. Strzelec 
- czy my jako gmina możemy na śmieciach zarobić, bo będzie to podatek? 
Pani Sekretarz 
- ustawa mówi kto buduje i eksploatuje w imieniu gminy, jeśli nie wybierzemy 
podmiotu to gmina sama prowadzi poprzez jednostkę organizacyjną. Wyłonienie 
operatora w formie przetargu, gdyby była spółka to też staje do przetargu. Właścicieli 
nieruchomości obciążymy takim podatkiem jakie faktycznie poniesiemy koszty. 
Radny J. Strzelec 
- my ustalimy podatek śmieciowy, najpierw musi być przetarg na operatora,  jak 
będzie wyglądać ściągalność? 
Pani Sekretarz 
- nie możemy obciążać wg zameldowania tylko wg składanych deklaracji. 
Radny J. Wiencek 
- Wspólnoty mają najlepsze rozwiązanie, np. 2zł od osoby,  jeśli braknie do faktury to 
różnicę musimy dopłacić. Jako Rad musimy zdecydować czy dajemy wysypisko w 
dzierżawę firmie TAMAX, jeśli nie to 6 lat będziemy wozić śmieci na inne 
składowiska. 
Radny Z. Konieczny 
- czy w ustawie jest zapis, że gminie nie wolno zarabiać. 
Pani Sekretarz 
- to są dwie różne sprawy, gmina zawrze umowę z operatorem a on będzie wywoził, 
jako mieszkańcy nie będziemy zawierać umowy z przewoźnikiem, jako mieszkańcy 
zapłacimy opłatę śmieciową. 
Radny N. Jawor 
- od kiedy znika obowiązek meldunkowy? 
Pani Sekretarz 
- jeszcze nie wiadomo. 
Pan Burmistrz 
- dokonamy wyceny, przygotujemy umowę na dzierżawę. 
Ad. 18 
Pan Przewodniczący zamknął obrady XV sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
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